
 

P ů j d e m  s p o l u  d o  B e t l é m a …  

Školní kapela po roční nedobrovolné pauze vyjela na soustředění do hotelu 
Formule v Děčíně, během kterého se z něžných dívek staly rebelky v 
černém a ze slušných hochů zase černí rockeři.  

Na vše dohlíželi věčně mladí dospěláci- drsné duo pana ředitele a pana 
učitele Buriana. Samozřejmě se neobešli bez asistence našich učitelek paní 
Kolářové a Fibichové. Dokonce za námi zavítaly skutečné STARS- Filip a 
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            Redakce Letňák 
Dívat se, poslouchat a hrát

ZŠ NA STRÁNI DĚČÍN 30.KVĚTEN 2024

Jedna z  největších a nejdůležitějších akcí naší školy – 
akademie – je za námi. Tento rok byla velmi výjimečná, 
protože naše škola slaví 100 let, a tak si žáci na prvním i 
druhém stupni připravili vystoupení,    která se nějakým 
způsobem týkala stovky. Jednotlivé třídy si připravily jak 
taneční, tak dramatická vystoupení a jedno bylo lepší než 
druhé. Nechybělo vystoupení Kvítek a školní kapely YXES 
JOKE, večer otevřelo svým představením Divadýlko, 
vystoupil  Dramaťáček a kroužky Fit Dance a malé 
roztleskávačky. Změnou byla taneční čísla seminářů, která 
doplnila jednotlivá třídní představení. Dlouhá a náročná 
příprava ale sklidila úspěch – obě vyprodaná představení, 
nadšení diváci i my vystupující, kteří jsme měli trému a 
zároveň jsme se snažili nic nezkazit. 

Naše 7. A měla představení, které mi přišlo nejvíc „šité na 
míru“ – naše spolužačka Maruška hrála stoletou bábu – 
školu a my jsme jí postupně přáli. Byl to fajn večer, těším 
se zase za rok. 

Autor článku 

Bětka Czastková 

Co bude za sto let?  
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 30. KVĚTEN 2024
Sleduj nás na Instagramu @redakce_letnak

Za praotcem Čechem 

Mezi tradiční jarní akce patří výlety na Říp a do Prahy, 
které absolvují čtvrté a páté třídy. Někteří vyšlápnou na 
Říp i do ulic staré Prahy poprvé v  životě a vždy jsou to 
dny plné zajímavých zážitků a také zábavy. 

Kdy je učení opravdu zábava? Když osmáci učí své mladší spolužáky na prvním 
stupni. Je již tradicí, že žáci osmého ročníku mohou v  rámci slohu a tématu výklad 
místo klasické slohové práce jít učit. Ve dvojicích si po konzultaci s  třídní učitelkou 
dané třídy připraví hodinu (mohou si vybrat matematiku, češtinu a Svět kolem nás) a 
pak už jsou z  nich „učitelé“. Většinou je to velká zábava pro ně i jejich mladší 
spolužáky a je to jistě další skvělá zkušenost a propojení 1. a 2. stupně.

Učíme se navzájem
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Třetí a čtvrté třídy vyrazily společně se svými učitelkami a vychovatelkami k Máchovu 
jezeru, kde si užili týden plný zábavy, her, soutěží, trošku i učení, ale hlavně společných 
zážitků. Maličko stýskání po rodičích za ty skvělé zážitky určitě stálo! 

You speak English?

Škola v přírodě letos u nás poprvé a s  

velkým úspěchem! 

I letos proběhl již tradiční English camp, kam se 
vydaly sedmé třídy. Vyjeli jsme z Děčína vlakem a 
vystoupili v Úštěku, odkud jsme šlapali asi 10 km 
pěšky do tábora. Některým z  nás dala cesta 
docela zabrat! Během cesty a pak i v  táboře, kde 
jsme byli ubytovaní, jsme hráli nejrůznější hry a 
aktivity v  angličtině. Byli jsme rozdělení do 
soutěžních týmů a byla to opravdu zábava! 
Dokonce za námi dorazil i rodilý mluvčí Jason, se 
kterým bylo fajn si povídat. Byly to moc pěkně 
užité dny bez ohledu na déšť a ušlápnuté 
kilometry, i tým dospěláků byl skvělý. Děkujeme.

Autor článku 

Bětka Czastková 
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Hurá za králem! 
V neděli 19. 5. vyrazil výběr žáků z 8. a 9. tříd směr Londýn. Cesta autobusem byla 
dlouhá, po několika hodinách jsme dorazili do Francie, kde jsme přestoupili na 
trajekt, který nás přepravil přes Lamanšský průliv. V pondělí brzy ráno jsme dorazili do 
Londýna a začal třídenní náročný maraton po krásách Londýna. Navštívili jsme 
spoustu známých míst - London Eye, Národní galerii, muzeum Madame Tussauds, 
které jsme si parádně užili, hrad Windsor, Námořní muzeum, Londýnský Tower, Hyde 
Park a spoustu dalších míst. Byli jsme všichni unavení, trošku jsme i zmokli, ale domů 
jsme si vezli spoustu zážitků, které jsou o to hezčí, že jsme je sdíleli společně. Těch 
několik dní neskutečně rychle uteklo. Tým našich učitelů byl moc fajn, starali se o nás 
a my jsme se snažili být pohodová parta. Myslím, že to byl jeden z nej zážitků, které 
jsme na základce zažili. Děkujeme. 

Autor článku 

Eliška Nováková

Nice to meet you!
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